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Da u svojim redovima
nije imala fenome-
n a l n o g  N e b o j { u

Krupnikovi}a, ekipa Hano-
vera 96 sada bi se pripre-
mala za takmi~ewe u drugo-
liga{koj konkurenciji.

U triler zavr{nici pro-
tekle sezone, nekada{wi
igra~ Crvene zvezde (sa ko-
jom je osvojio duplu krunu
1995. godine), Standarda,
Gamba Osake i Bastije, pra-
vovremenim asistencijama
i odlu~uju}im golovima omo-
gu}io je Hanoveru opstanak
u Bundesligi. Zato i ne bi
trebalo da ~udi {to uprava
kluba ne razmi{qa da se od-
rekne usluga na{eg interna-
cionalca ni za kakve pare.

- U posledwa tri, ~etiri

kola, zajedno sa napada~em
[tajnerom, postigao sam
nekoliko presudnih golova,
koji su mojoj ekipi omogu}i-
li opstanak u eliti - ka`e
Krupnikovi} u telefon-
skom razgovoru za "Glas". -
Na kraju smo zauzeli dese-
to mesto, {to je obradova-
lo sve u klubu. Ovaj rezul-
tat predstavqa uspeh, jer
je jedini ciq pre po~etka
pro{log {ampionata bio
opstanak u Bundesligi. 

Kakve su ambicije upra-
ve pred po~etak novog {am-
pionata i da li su anga`o-
vana neka poja~awa?

- Normalno je da su am -
bicije porasle. Klub je
ve} anga`ovao Kristijan-
sena, odli~nog napada~a

Bohuma,  iz Leverkuzena
su do{li Brdari} i Si -
mak, dok je iz Arminije
stigao Dabrovski. Potreb-
na su jo{ dva, tri defanziv-
ca i time bi lista poja~a-
wa bila zakqu~ena. Konku-
rencija u timu bi}e jaka,
posebno u sredini terena i
napadu. Hanover ima do-
bar kadar, koji garantuje
barem plasman u sredinu
tabele, ali ako krene sve
kako bi trebalo, ni Evro-
pa ne}e biti daleko. Vide-
}emo, na startu prvenstva
imamo te`ak raspored, jer
u prva tri kola igramo
protiv Hamburga, Bajerna
i Leverkuzena.

Iza Vas je odli~na se -
zona, i kao jedan od najbo-

qih asistenata lige, si-
gurno ste bili `eqa mno-
go ja~ih nema~kih timova.
Da li je bilo konkretnih
ponuda i koja je liga po
Va{em ukusu?

- Odigrao sam u posled-
we dve sezone gotovo sve
me~eve, ~ini mi se oko 70
susreta. Igrao sam zaista
dobro, tre}i sam asistent
lige, iza Marseliwa i Ba-
laka. Najboqi sam izvo-
|a~ slobodnih udaraca (tri
postignuta gola) u Bunde-
sligi i moram re}i da sam
zadovoqan onim {to sam
postigao. [to se ponuda
ti~e, bilo ih je, ali nisu
bile dovoqno konkretne.
Imam ugovor jo{ dve go-
dine i uprava nije `ele-

la ni da razmi{qa o mogu}-
nosti da me nekome proda.
Posle svih poja~awa koje su
doveli, bio bi to nelogi-
~an potez. U Nema~koj sam
tri i po godine i verovat-
n o  } u  j o {  o s t a t i  o v d e .
Ipak, `eqa mi je da zai -
gram u Premijer ligi, ali
problem je {to nemam po-
treban broj me~eva u dresu
reprezentacije.

Da li ste razo~arani od-
nosom Fudbalskog saveza
Srbije i Crne Gore prema
Vama? Kako je mogu}e da
za jednog od najboqih asi-
stenata Bundeslige nije
bilo mesta ni na {irem
spisku reprezentacije?

- S obzirom na prikazane
igre tokom protekle sezo-
ne, morao sam da se na|em na
reprezentativnom spisku.
Qudi iz Fudbalskog saveza
znaju razloge za{to me ne

zovu. Moji igra~ki kvalite-
ti nisu sporni, ali dok sam
igrao za Zvezdu, bilo je ne-
kih nesporazuma i mo`da
tu treba tra`iti razloge za-
obila`ewa. Ako me i daqe
`ele, neka se jave, spreman
sam da pomognem. Nezami-
slivo je ono {to nam se de-
silo protiv Azerbejxana.
Iako su izgubqene {anse
za plasman na EURO 2004.
godine, utisak se mora po-
praviti protiv Italije i
Velsa. Mi moramo da nau~i-
mo kako se bori za nacio-
nalne boje, jer reprezenta-
tivni dres je svetiwa i mo-
ra biti iznad klupskog. Po-
gledajte Francuze, Nemce,
Engleze... U klubovima i
mogu da zataje, ali u me~evi-
ma reprezentacije, oni pro-
sto ginu na terenu. To nedo-
staje i nama - smatra Krup-
nikovi}. D. R.

Neboj{a Krupnikovi}, fudbaler Hanovera i jedan od najboqih asistenata Bundeslige 

Sa Rambom na mali fudbal
Da li ste u kontaktu sa nekada{wim saigra~i-

ma iz Crvene zvezde (Petkovi}em, Kova~evi}em,
Axi}em, Jevri}em...) i da li imate vremena da se
vi|ate s nekim od na{ih fudbalera koji igraju
po Nema~koj?

- Pre dve nedeqe, kada sam bio na odmoru u Be-
ogradu, igrao sam sa Rambom Petkovi}em mali fud-
bal u balonu kod Ivana Axi}a. Sa Darkom Kova~e-
vi}em se nisam skoro ~uo, jer je u posledwih neko-
liko godina promenio tri kluba, ali sam u stalnom
kontaktu sa Dejanom Stefanovi}em, tako|e i sa
Jevri}em. Ovde u Nema~koj, naj~e{}e se vi|am sa Mla-
denom Krstaji}em koji igra u Verderu...

P o~etkom teku}e godine, po-
sle definitivnog odlaska
Svetislava Pe{i}a sa klu-

pe reprezentacije, po na{oj ko-
{arka{koj ~ar{iji ~esto se pomi-
walo ime Aleksandra Sa{e \or-
|evi}a,  kao mogu}eg selektora
plavih.

Mada "Sale nacionale" jo{ uvek
nije trener, mada je u vi{e navra-
ta pri~ao da namerava da igra ak-
tivno jo{ sezonu ili dve, nikoga ni-

je za~udilo {to najboqi evropski
plejmejker u protekloj deceniji
figuri{e kao kandidat za glav-
nog stratega svetskih i evropskih
prvaka.

Ruku na srce, za ono {to \or|e-
vi} mo`e da nau~i svoje nasledni-
ka u plavom dresu, nije ni neophod-
na diploma. Za to je potrebna pri-
~a o ruci koja je ~esto, u najdrama-
ti~nijim utakmicama koje samo
„kraqica igara“ mo`e da re`ira,
poga|ala dno mre`ice kao da je u ne-
kom tajnom dogovoru sa Svevi{wim.

Te{ko da bi pet bilo kojih ko-
{arka{a, u posledwim sekundama
neke neizvesne utakmice, moglo da
ima boqeg savetnika od \or|evi-
}a, ~oveka ~iji su ~eli~ni `ivci i
nezasita glad za pobedama u{li i u
viceve (znate onaj, kada Srbi tra-
`e od Boga boqu sudbinu, a on im od-
govori: „[ta ho}ete vi{e, zar vam
nisam dao trojku \or|evi}a protiv
Hrvata“).

^ar{ijske pri~e ipak su ostale
daleko od zvani~nih organa. Sveti-
slava Pe{i}a nasledio je etabli-
rani trener Du{an Vujo{evi}, a
Sa{a \or|evi}, koji trenutno se od-
mara u Beogradu sa porodicom, ~e-
ka ponude klubova za slede}u se-
zonu, posle jednogodi{we pauze.

- Da budem iskren, niko me nije
zvao - ka`e \or|evi} za „Glas“,
odgovaraju}i na pitawe da li je u me-
|uvremenu dobio neku ponudu za
trenerski posao. - Dodu{e, svi zna-
ju da ne mogu da budem trener. Pr-
vo, zato {to `elim jo{ da igram.
Drugo, ako donesem odluku da se
posvetim trenerskom poslu, najpre
}u godinu, dve da sara|ujem sa nekim
proslavqenim trenerom, da mu bu-
dem pomo}nik. Ho}u da prvo da na-

u~im zanat od najboqih, da vidim ka-
ko se taj posao radi, pa tek onda
mogu da preuzmem neku ekipu. To
{to je bilo oko reprezentacije,
bila je samo pri~a, ni{ta konkret-
no i ni{ta mnogo ozbiqno. Dobro
je {to se sve ovako zavr{ilo, {to
je na ~elo reprezentacije do{ao
~ovek koji to zaslu`uje svojim re-
zultatima. Vidim da je Dule na pra-
vi na~in shvatio svoju ulogu i da je
od samog po~etka po~eo ozbiqno
da radi.

Da li ve} imate neke konkretne
ponude, kao igra~, za slede}u sezo-
nu?

- Sve to za sada miruje. Prvenstva
po Evropi zavr{ila su se tek pre
desetak dana, ekipe jo{ nisu ni u po-
~etnoj fazi formirawa, tako da
}u sa~ekati sigurno jo{ mesec da-
na do konkretnih pregovora.

Pratite ko{arka{ka de{avawa
u otaxbini. Mnogo je onih koji sma-
traju da je na{e prvenstvo mnogo iz-
gubilo promenama sistema takmi-
~ewa, koje su izglasane za narednu
sezonu. Kakvo je Va{e mi{qewe?

- Kao najve}a glupost, u se}awu mi
je ostala ona liga od 32 kluba. U Sa-
vezu opet vidim neke qude koje sam
i tada gledao, koji su i tada bili na
odgovornim pozicijama. Mo`da su
uradili mnogo toga dobrog, ali
isto tako uradili su dosta toga lo-
{eg i zbog toga bi trebalo da se po-
vuku. Nisam unutra, nisam ~lan or-
ganizacije, pa ne mogu ni{ta vi-
{e da ka`em.

[ta mislite o podeli prve lige
na srpski i crnogorski deo?

- Ne se}am se da je, pored Budu}-
nosti, jo{ neki klub iz Crne Gore
bio u vrhu na{eg prvenstva. Ja sam
u karijeri igrao samo protiv Budu}-
nosti, i ni protiv jednog drugog
crnogorskog kluba, pa mi malo ni-

je jasno to {to }e dva
crnogorska kluba di-
rektno u Superligu.
Mo`da }e ovakva pro-
mena sistema takmi-
~ewa doneti prividno
boqe rezultate. Zna-
te, u Jadranskoj ligi
}e igrati FMP, Zvezda
i Budu}nost, koje su
uglavnom pobe|ivale
slabije ekipe u na{em
prvenstvu, pa }e te sla-
bije ekipe imati slede-
}e sezone mawe poraza
nego pro{le i onda }e
da se hvale kako su mno-
go napredovale i kako
se kod wih dobro ra-
di. Ali, to je sve nere-
alno. Jedino se ne bri-
nem za igra~ki kadar,
po{to imamo klince
koji su sjajni, imamo
odli~an rad u mla|im
selekcijama,  imamo
kult ko{arke, koja je
d e f i n i t i v n o  s p o r t
broj jedan u na{oj ze-
mqi.

[ta mislite o Ja -
dranskoj ligi i u~e-
{}u na{ih klubova u
woj?

- Jadranska liga je
dobila mnogo lep po-
klon od nas. To takmi-
~ewe zara|uje deset mi-
liona evra, a klubovi-
ma pla}a po 100.000
kroz putne tro{kove
i sme{taj. Mnogo vi -
{e na{i klubovi do -
prinose Jadranskoj li-
gi nego ona wima. Sva-
ka ekipa koja dr`i do
sebe morala bi da po-
stavi Jadranskoj ligi
mnogo ve}e uslove, mo-
rala bi da tra`i mno-
go vi{e od ovoga {to je
ponu|eno na{im klu-
bovima. Potpuno po-
dr`avam stav Parti-
zana da ne igra Jadran-
sku ligu, ve} da i sle-
de}e sezone gostuje u
Leskovcu, Vr{cu, Ni-
{u. Mo`da bi wihov

stav bio druga~iji da nisu bili pr-
vaci na{e zemqe, ali ovo {to su
uradili je pravi potez. Ne kriti-
kujem klubove koji su prihvatili da
igraju Jadransku ligu. Zvezda ima ve-
rovatno svoje razloge, ali neko u ko-
{arka{koj organizaciji mora da
razmi{qa na du`e staze. Neko mo-
ra da vodi ra~una o tome {ta dola-
zi iza svega ovoga.

Od onih silnih odlu~uju}ih ko-
{eva u posledwim sekundama, da
li mo`ete da izdvojite najdra`i? 

- One dve trojke, u Istanbulu i
protiv Hrvata u Barseloni, osta-
le su mi u se}awu za sva vremena.
Ipak, najdra`a mi je pobeda nad
Litvanijom u finalu Evropskog
prvenstva 1995. godine. Tada sam
postigao 41 poen, {to je rekord
finalnih utakmica.

Obele`ili ste jedan trijumfa-
lan period na{e ko{arke. Da li mi-
slite da smo, kao zemqa, dovoqno is-
koristili i naplatili rezultate ko-
je je reprezentacija postigla? Da
li smo mogli da postanemo svet-
ski ko{arka{ki brend broj jedan,
kao {to su Dejvid Bekam i ostale
zvezde u fudbalu?

- Pa, na{a ko{arka ima pet Be-
kama. Mislim da smo mogli boqe da
iskoristimo te rezultate. Za po~e-
tak, mogla bi dr`ava da se odu`i na-
{oj ko{arci za sve {to joj je ova da-
la, a mnogo je dala, i da nam sagra-

di jedan ko{arka{ki centar. Gde bi
nam bio kraj da smo mogli Grega
Popovi}a, sad kada je bio u Beo -
gradu, da ugostimo u ko{arka{kom
kompleksu, koji ima svoju halu, svo-
ju teretanu, svoju salu za projek-
cije!? Potreban nam je centar iz ko-
jeg }e sve da kre}e. Svaki klub ima
qude koji brinu o wegovom razvo-
ju i marketingu, krajwe je vreme da
i na{a ko{arka ima takvu slu`bu.
Da se neko bavi celim ko{arka-
{kim pokretom u na{oj zemqi, da
neko iskoristi legende i sada{we
zvezde za promociju ko{arke na
ovim prostorima. Godinama su se
sva|ali koja }e vlada, da li gradska
ili republi~ka, da nas sa~eka posle
nekog prvenstva, davali su nam or-
dewe i diplomatske paso{e, sada bi
mogli da nam daju ne{to kao orga-
nizaciji. 

Da li i daqe igrate uli~ni ba-
sket?

- Igram, ali ne na ulici, nego sa
drugarima u sali.

Da li pobe|ujete?
- Moram, ina~e bi po~eli da me

"prozivaju".
Darko Mili~i} je najavio da ne-

}e igrati u [vedskoj, kako bi se
pripremio za debi sezonu u NBA li-
gi. Da li slu~ajevi poput tog, koji
nije usamqen, pokazuju da je naru-
{en kult reprezentacije?

- Mora neko da upozna kult repre-
zentacije da bi ga po{tovao. Pro-
{le godine bio je onaj incident
sa Radmanovi}em, sada ova situa-
cija sa Mili~i}em. Bio sam pro{le
godine na terasi Skup{tine grada,
na do~eku reprezentacije iz In-
dijanapolisa. Znam da su mnogi pla-
kali od sre}e, ali Radmanovi} je
plakao zbog onoga {to je napra-
vio. Bio je i on svestan da je mno-
go izgubio, da se vratio odande bez
medaqe, koja je pripala 13. igra~u
reprezentacije. [to se ti~e Mili-
~i}a, on je mlad, ne znam ko ga sve sa-
vetuje, ali ne bi trebalo da mu ovaj
mali propust uzimaju za zlo. Mislim
da }e on u budu}nosti biti jedan
od oslonaca reprezentacije, i ne
bi bilo dobro da mu ovo bude neka
prepreka, ne bi bilo dobro da mu mu
ubudu}e zameraju {to nije igrao u
[vedskoj.

A {ta mislite o odluci neko-
liko na{ih klubova da ne puste
svoje igra~e u univerzitetsku repre-
zentaciju, kako pripreme ekipa ne
bi bile o{te}ene?

- Prevladali su interesi tih
klubova. Nije wihova odluka upe-
rena protiv reprezentacije, nego
`ele da se igra~i {to boqe pri-
preme za sezonu. Zato su izabrali
da wihovi ko{arka{i ne putuju
sa nacionalnim timom, sa kojim
bi ti igra~i sigurno mnogo vi{e
napredovalo nego {to }e ovako.
Igra~ bi mnogo vi{e nau~io na
jednoj utakmici reprezentacije,
pogotovo na{e, nego na priprema-
ma wihovih jebenih klubova.

M. ZARKOVI]

Aleksandar \or|evi}, najboqi evropski plejmejker u protekloj deceniji, odmara u Beogradu i ~eka ponude za slede}u sezonu

Na{a ko{arka ima pet Bekama

Morao sam da budem na
spisku za reprezentaciju

Zakletva pa putna isprava
Dobio sam {pansko dr`avqanstvo jo{ devetog maja - ka`e \or|evi}.

- Upravo ~ekam da mi jave kada moram da do|em tamo i da polo`im za-
kletvu {panskoj dr`avi. Savet ministara je doneo odluku da mi se do-
deli dr`avqanstvo, {to je veliki poklon, s obzirom da je uslov za
wihovo dr`avqanstvo da deset godina `ivi{ tamo. Iskreno, gledam
na to kao na putnu ispravu, koja }e da nam re{i problem viza.

Sindikat
ko{arka{a

Ve} deset godina pri~am o to-
me da bi igra~i u na{oj zemqi mo-
rali da organizuju svoj sindikat.
U ACB ligi postoji sindikat
igra~a, i on ima uticaj na ko-
{arka{ka de{avawa. Kod nas
toga i daqe nema. Mo`da ne bi
trebalo da ja govorim o tome,
po{to ve} deset godina nisam
ovde, ali mislim da bi sindikat
igra~a bio dobro re{ewe.
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